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Vragen van het lid Laan-Geselschap (VVD) aan de Minister van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over het bericht «Toezicht op erfgoed kan beter» 
(ingezonden 26 januari 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Toezicht op erfgoed kan beter»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van het feit dat enkele Brabantse gemeenten de wettelijk 
verplichte monumentencommissie onvoldoende laten presteren of zelfs 
hebben afgeschaft? 

Vraag 3
Zijn er meerdere gemeenten in Nederland waar de monumentencommissie 
slapende is of eveneens is afgeschaft? Zo ja, in hoeveel gemeenten is dit het 
geval? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat toezicht op gemeentelijke- en rijksmonumenten van 
belang is voor het behoud van het materieel erfgoed? Zo ja, wat gaat u doen 
om ervoor te zorgen dat de status en het behoud van monumenten in orde 
blijft?

1 https://www.bd.nl/opinie/toezicht-op-erfgoed-kan-beter~afbc5bf5/
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